



THERA-SNAX

100% ALL NATURAL / 100% TOUT NATURE

Hemp Super Foods Story

Hemp's nutritional benefits make it one of the world's leading superfood, Hemp hearts are a rich source of complete plant protein, Omega 3's, Fibre, Vitamin E and beneficial minerals to promote overall nutrition, muscle development and immune system function with anti-inflammatory properties to support healthy heart, coat, skin and joint mobility. We at THERA-SNAX understand that the goodness of hemp protein can be enjoyed by dogs while having a positive impact on the environment as its delivered with a fraction of the water, land use and CO2 emissions versus animal protein farming.

Histoire de Hemp Super Foods

Les avantages nutritionnels du chanvre en font l'un des principaux super-aliments au monde, les cœurs de chanvre sont une riche source de protéines végétales complètes, d'oméga 3, de fibres, de vitamine E et de minéraux bénéfiques pour promouvoir la nutrition globale, le développement musculaire et la fonction du système immunitaire avec des propriétés anti-inflammatoires pour favoriser une mobilité saine du cœur, du pelage, de la peau et des articulations. Chez THERA-SNAX, nous comprenons que les bienfaits des protéines de chanvre peuvent être appréciés par les chiens tout en ayant un impact positif sur l'environnement car ils sont délivrés avec une fraction de l'eau, de l'utilisation des terres et des émissions de CO2 par rapport à la culture de protéines animales.

Active Hemp Ingredients: 2g's in a 10g chew
Ingrédients actifs de chanvre: 2g dans une mastication de 10g

Feeding Instructions: Feed as a Tasty Treat with added benefits. Based on veterinarian guidelines of 10% of total calorific needs from treats and the suggested minimum effective dose of hemp seed ingredients, feed per day as follows:

10lb dogs: 1 treat

30lb dogs: 2 treats

60lb dogs: 4 treats

Instructions d'alimentation: Nourrissez comme une friandise savoureuse avec des avantages supplémentaires. Sur la base des directives vétérinaires de 10% des besoins calorifiques totaux des friandises et de la dose efficace minimale suggérée d'ingrédients de graines de chanvre, nourrir par jour comme suit:

Chiens de 10 lb: 1 friandise

Chiens de 30 lb: 2 friandises

Chiens de 60 lb: 4 friandises

Ingredients:

Rye Flour, Pumpkin Puree, Honey, Hemp Protein Powder, Hemp Oil, Hulled Hemp Hearts, Whole Food Blend (Organic sprouted chickpeas, Organic sprouted green lentils, Organic mung beans, dehydrated vegetable & fruit blend [oranges, apples, cranberries, spinach, broccoli, carrots, beets, tomatoes & Shitake mushrooms], Organic Salba® chia), Cultured Sugar, Cinnamon, Natural Flavour, Sunflower Lecithin, Salt, Sorbic Acid

Ingrédients:

Farine de seigle, purée de citrouille, miel, poudre de protéine de chanvre, huile de chanvre, cœurs de chanvre décortiqués, mélange d'aliments entiers (pois chiches germés biologiques, lentilles vertes germées biologiques, haricots mungo biologiques, mélange de légumes et de fruits déshydratés)

Made in a Human Grade Facility

Fabriqué dans une Facility de qualité humaine

Guaranteed Analysis:

Weight:..... 10gr each

Kcal:..... 36

Crude Protein [min]:.....13 %

Crude Fat [min]: 11 %

Crude Fiber [max]:.....10%

Moisture [max]:19%

City View Green Holdings
Brampton, Ontario
www.petslovehemphearts.com